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Protokol Nr 1/2010

obrad sesji Rady Gminy Podegrodzie, ktora odbyta si% dnia I gmdnia 2010
roku w sali obrad Gminnego Osrodka Kultury M' Podegrodziu.

Obrady trwafy od godz, 9.00 -12.20

Do chwili wyboru Przewodniczqcego Rady Gminy Podegrodzie posiedzeniu
sesji przewodniczyt Pan Teofil Matyaszek - senior nowo wybranej Rady Gminy.

Obecni na posiedzeniu;
- Radni Rady Gminy Podegrodzie - zgodnie z zafqczonq listq obecnosci
- Soltysi Gminy Podegrodzie - zgodnie z zafqczonq listq obecnosci
- Pan Stanislaw Latka - Wojt Gminy Podegrodzie
- Pani Agnieszka Pacholarz- Skarbnik Gminy
- Pan Piotr Lachowicz - Sekretarz Gminy
- Pani Aneta Grzegorzek - Radca Prawny
- Pan Mirostaw Florczyk - Radca Prawny
- Pan Krzysztof Bodziony - Radny Powiatowy
- Pan Zenon Szewczyk - Radny Powiatowy
- Pani Bernadeta Konstanty - Prezes Bankit Spoldzielczego w Podegrodziu
- Czlonkowie Gminnej Komisji Wyborczej w Podegrodziu

Proponowany porzqdek obrad:

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocnosci obrad.
2. Slubowanie radnych.
3. Przedstawienie regulaminu wyboru Przewodniczqcego i Wiceprzewodniczqcych Rai/v

Gminy.
4. Wybor Przewodniczqcego Rady Gminy:

a) zglaszanie kandydatow nafunkcj^ Przewodniczqcego Rady,
b) powolanie Komisji Skrutacyjnej,
c) prezentacja kandydatow,
d) przeprowadzenie glosowania tajnego,
e) podj^cie uchwafy stwierdzajqcej wybor.

5. Wybor wiceprzewodniczqcych Rady Gminy:
a) zglaszanie kandydatow nafunkcjq wiceprzewodniczqcych Rady Gminy:
b) prezentacja kandydatow,
c) przeprowadzenie ghsowania tajnego.
d) podje^cie uchwaiy stwierdzajqcej wybor.

6. Zakonczenie obrad sesji.

Ad. 1 Otwarcic sesji i slwicrdzenie prawomocnosci obrad.

p. Teofil Matyaszek - senior nowo wybranej Rady Gminy Podegrodzie otworzyl I sesj% Rady
Gminy Podegrodzie na szostq kadencj^, po czym zgodnie z listq obecnosci stwierdzii
prawomocnosc obrad. Nastejwie powital p. Wojta Stanislawa Latkq, nowo wyhranq Radq
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Gminy, serdecznie gratulujqc wyboru wszystkim radnym. Ponadto powital Gminq Komisjq
Wyborczq na czele z jej przewodniczqcym p. Tomaszem Cabalq, jak rowniez dostojne grono
soltysow. Powital takze p, skarbnik, p. sekretarza, p. radczyniq prawnq, radnych Powiatu
Nowosqdeckiego w osobach p. Krzysztofa Bodzionego i p. Zenona Szewczyka, Prezesa Banku
Spoldzielczego w Podegrodziu p. Bernadetq Konstanty oraz innych przybylych gosci.

Nastej)nie p. Teofil Matyaszek senior Rady Gminy odczytat proponowany porzqdek obrad, po
czym poprosil przewodniczqcego Gminnej Komisji Wyborczej p. Tomasza Cabal% oraz
pozostafych jej czlonkow o wrqczenie nowo wybranym radnym zaswiadczeh o wyborze na
radnego.

Przed przystqpieniem do wre^czania radnym zaswiadczeh o wyborze na radnego p. Tomasz
Cabala przewodniczqcy Gminnej Komisji Wyborczej pogratulowal panstwu radnym
otrzymania mandatow radnych Rady Gminy Podegrodzie, po czym dodal, ze 21 listopada br,
mieszkahcy tutejszej gminy powierzyli wybranym radnym losy naszej gminy na najblizsze
4 lata. Zaufaniejakim mieszkahcy obdarzyli radnych, zjednej strony stanowi wyroznienie, ale
z drugiej strony jest to ogromna odpowiedzialnosc. Sq wsrod obecnych radnych ludzie, ktorzy
zostali wybrani po raz pierwszy, drugi, trzeci lub czwarty. Startowali z roznych list
wyborczych, ale wierzy, ze be^dq pracowac razem wspolnie dla dobra naszej gminy. Wierzy, ze
be_dq wypracowywac optymalne rozwiqzania dla rozwoju gospodarczego i kulturowego
tutejszej gminy. Zdaje sobie sprawe_, ze nie be_dq w stanie zaspokoic wszystkich oczekiwah
i potrzeb mieszkancow ze wzgle^du glownie na ograniczone srodki jakimi b%dq dysponowac.
Sq to nie tylko projekty sieci kanalizacyjnej, wodociqgowej, ale takze coraz wi^kszy
problemem z dojazdem do Nowego Sqcza, gdzie wielu z nas tarn pracuje. Pragnie sie_ rowniez,
aby przy podziale srodkow pamiejac o osobach starszych, samotnych i bezrobotnych. Wazne
jest takze inwestowanie w mlode pokolenie „ dzis my ksztaltujemy ich warunki rozwoju, jutro
oni b%dq si% nami opiekowac". Dlatego tez bardzo waznq. rzeczqjestzapewnienie im dobrego
wychowania i wyksztalcenia. Na wiele tych spraw na pewno zabraknie pieniqdzy, ale mozna
to rozwiqzywac skutecznie poprzez pozyskiwanie funduszy europejskich. Sq one szansq dla
dynamicznego rozwoju naszej spolecznosci, jak rowniez bezrobocia, ktore w naszym powiecie
wynosi 16 %. Wiele tutaj bejAzie zalezalo od pahstwa radnych. Reasumujqc zyczyl panstwu
radnym mqdrych i rozwaznych decyzji, ktore przysluzq si% gminie i jej mieszkahcom, jak
rowniez podziekowal za wspolprac% pracujqcej w Urzqdzie Gminy p. Marii Matiaszek oraz
osobom Gminnej Komisji Wyborczej tj. p. Malgorzacie Ligas- przewodniczqcej GKW oraz
czlonkom GKW p. Annie Zielihskiej, p Magdalenie Iwahskiej, p. Malgorzacie Kapusta,
p. Malgorzacie Zygmunt oraz p. Stanislawowi Krzyzak. Komisja pracowala wiele godzin
w trakcie przygotowania wyborow do Rady Gminy i I tury wyborow na wojta. Czlonkowie
komisji zostali wytypowani przez rozne komitety wyborcze, jednakze wspolnie pracowali dla
jednego celu czyli przeprowadzenia demokratycznych wyborow. Podsumowaniem pracy GKW
w dniu dzisiejszym jest wydanie zaswiadczeh radnym o wyborze zgodnie z art. 128 Ordynacji
Wyborczej do rad gmin, radpowiatow i sejmikow wojewodztw.

Wobec powyzszego przewodniczfycy Gminnej Komisji Wyborczej, jego zastej>ca oraz
czlonkowanie wrqczyli nowo wybranym radnym zaswiadczenia o wyborze na radnych.

Ad. 2 Slubowanie radnych.

p. Teofil Matyaszek - senior Rady Gminy poinformowal, ze zgodnie z art. 23a ust. 1 i 2
ustawy o samorzqdzie gminnym z dnia 8 marca 1990 r. radni majq obowiqzek zlozyc
slubowanie przed przystqpieniem do wykonywania mandatu radnego, po czym dodal, ze po
odczytaniu roty wywolani kolejno radnipowstajq. i wypowiadajq slowo ,,slubuj%", ktore mote
bye z dodaniem zdania: ,, Tak mi dopomoz Bog ".



Nastej)nie p. Teofll Matyaszek senior Rady Gminy otlczytal tresc slubowania:

„ Wierny Konstytucji iprawu Rzeczypospolitej Polskiej, slubujq uroczyscie
obowiqzki radnego sprawowac godnie, rzetelnie i uczciwie, majqc na wzglqdzie

dobro mojej gminy ijej mieszkancow".

Po odczytaniu ww. roty nizej wymienieni radni zlozyli sluhowanie:

1. Banach Stanislaw - slubuj^, tak mi dopomoz Bog,
2. Czop Slawomir - slubujq, tak mi dopomoz Bog,
3. Jasinski Jerzy - slubujq, tak mi dopomoz Bog,
4. Kotarba Jozef- slubuj%, tak mi dopomoz Bog,
5. Kowalczyk Dariusz - slubuj%,
6. Kozuch Jan - slubuj^, tak mi dopomoz Bog,
7. Maciuszek Marek - slubujq, tak mi dopomoz Bog,
8. Matyaszek Teofll - slubujq, tak mi dopomoz Bog,
9. Olszak Jerzy - slubuj%, tak mi dopomoz Bog,
10. Pawtowski Artur - slubuj%, tak mi dopomoz Bog,
11. Plata Stanislaw - slubuje^, tak mi dopomoz Bog,
12. Plata Stanislaw Krzysztof- slubuj%, tak mi dopomoz Bog,
13. Poreba Andrzej - slubujq, tak mi dopomoz Bog,
14. Sikora Stanislaw - slubuJQ,
15. Sledz Stefan - slubuj%,

W zwiqzku z powyzszym p. Teofll Matyaszek podziqkowal radnym za zlozenie slubowania, po
czym przeszedl do kolejnego punktu obrad.

Ad, 3 Przedstawienie regulaminu wyboru Przewodniczacego i Wiceprzewodniczacvch
Rady Gminy.

p. Teofll Matyaszek - senior Rady Gminy- zwrocil si% z prosbq. do p. radczyni prawnej obecnej
na sesji o wykladniq prawnq regulaminu wyboru przewodniczqcego oraz
wiceprzewodniczqcych Rady Gminy.

p. Aneta Grzegorzek radca prawny- poinformowala, ze regulamin wyboru
przewodniczqcego oraz -wiceprzewodniczqcych Rady Gminy, ktory panstwo radni posiada/q
dotyczyt wyborow przeprowadzonych w dniu 27 listopada 2006 r. a nie wyboru
przewodniczqcego i wiceprzewodniczqcych w dniu dzisiejszym. Niemniej jednak zasady
glosowania, ktore sq opisane w tym regulaminie zachowujq aktualnosc, poniewaz sq zgodne
zarowno z ustawq o samorzqdzie gminnym oraz Statutem Gminy Podegrodzie. W Statucie
Rady Gminy Podegrodzie jest zapis, ze glosowanie tajne przeprowadza Komisja Skrutacyjna
powolana sposrod radnych w liczbie od 3-5 osob, jednakze zgodnie z ww. regulaminem do
Komisji Skrutacyjnej rada bqdzie wybierac trzy osoby. Zgodnie z ww. regulaminem
i art. 19 ustawy o samorzqdzie gminnym, wybor przewodniczqcego i wiceprzewodniczqcych
nastejyuje w glosowaniu tajnym. Rada Gminy wybiera ze swojego grona przewodniczqcego
Rady w sposob nieograniczony ilosci kandydatow. Prawo do zglaszania kandydatow
przysluguje radnym, grupie radnych oraz klubom radnych. Glosowanie be^dzie si% odbywalo



przy pomocy kart do glosowania z nazwiskami zghszonych kandydatow. Co dotyczy kart do
ghsowania, to uwaza, ze w paragmfie 3 regulaminu jest niescislosc, bo nie uwzgl^dniono
sytuacji, gdy b^dzie wie^cej, niz jeden kandydat na przewodniczqcego i tak tez karty do
glosowania nalezaloby dostosowac. Karty do glosowania zostanq sporzqdzane przez Komisjq
Skrutacyjnq po ustaleniu nazwisk radnych, ktorzy be^dq kandydowac na stanowisko
przewodniczqcego i wiceprzewodniczqcych rady oraz be^dq one opatrzone piecze^ciq ,,Rada
Gminy Podegrodzie". Radni be^dq dokonywac wyboru poprzez postawienie znaku ,,X"
w kratce nad wyrazem ,,TAK" - opowiadajqc si% za wyborem lub postawienie znaku ,,X
nad wyrazem ,,NIE" glosujqc przeciw kandydatowi. Jezeli na karcie do ghsowania
jednoczesniepostawiony zostanie znak ,,X" w kratce nad wyrazem ,,TAK" i wyrazem ,,NIE",
glos be^dzie uwazany za niewazny. Jezeli na karcie do glosowania nie zostanie postawiony
znak ,,X" w kratce nad wyrazem ,,TAK" i wyrazem ,,NIE" lub karta zostanie skreslona w
sposob niezgodny z regulaminem, to glos bejdzie wazny bez dokonania wyboru. Glosowanie
odbywa sie^ poprzez wywolywanie kolejno radnych wedlug listy obecnosci, ktorzy w obecnosci
Komisji Skrutacyjnej wrzucajq karty do glosowania do urny znajdujqcej si% na sali. Wybor
przewodniczqcego i wiceprzewodniczqcych rady odbywa si% bezwzgle^dnq wiejtszosciq
glosow w obecnosci co najmniej powolowy ustawowego skladu rady. Za wybranego uwaza
si% kandydata, ktory w glosowaniu uzyska takq ilosc glosow, ktora przewyzszy liczbq polowy
radnych obecnych na sesji biorqcych udzial w glosowaniu. Wparagrafie 6 regulaminu jest
niescislosc, poniewaz jest tarn mowa o ustej>ie 3, ktorego brakuje i w tej sytuacji
powinno bye napisane „ z zastrzezeniem usfejju 1". Po przeprowadzeniu glosowania Komisja
Skrutacyjna sporzqdza protokol, w ktorym stwierdza wyniki wyborow. Przed przystqpieniem
do zglaszania kandydatow na przewodniczqcego i wiceprzewodniczqcych rady nalezy
powolac Komisjz Skrutacyjnq, poniewaz w jej sklad nie maze wejsc radny, ktory b^dzie
kandydowal na przewodniczqcego czy wiceprzewodniczqcego rady.

p. Piotr Lachowicz- sekretarz - powiedzial, ze do Komisji Skrutacyjnej nie powinien wejsc
radny, ktory bejdzie kandydowal na przewodniczqcego Rady, bo wowczas nadzorowalby
wybory wlasnej osoby. Natomiast Jezeli radny bqdqcy czlonkiem Komisji Skrutacyjnej przy
wyborze przewodniczqcego rady chcialaby pozniej kandydowac na wiceprzewodniczqcego, to
wowczas nalezaloby zmienic sklad Komisji Skrutacyjnej. Ponadto wyjasnil, ze ustawa nie
naklada na Rad% Gminy obowiqzku tworzenia regulaminu wyboru przewodniczqcego lub
wiceprzewodniczqcych, jak rowniez Statut Gminy mowi o tym na zasadach bardzo ogolnych,
niemniej jednak zostala przedstawiona panstwu radnym uchwala w sprawie regulaminu
wyboru przewodniczqcego i wiceprzewodniczqcych rady, ktora byla podjqta przez poprzedniq
rad% w celu ulatwienia przeprowadzenia wyboru.

p. Jan Kozuch - radny - powiedzial, ze pojawil si% duzy klopot z omawianym regulaminem,
poniewaz procedury glosowania w przypadku zgloszenia jednego kandydata na
przewodniczqcego rady znacznie sie_ rozniq od procedur, gdy bejdzie dwoch lub wigcej
kandydatow. Rozniq si% mie^dzy innymi wzorem karty do glosowania, co jest chyba rzeczq
najwazniejszq, a oprocz tego w regulaminie nie ma zaznaczone He glosow radny moze
oddac w przypadku glosowania na przewodniczqcego i wiceprzewodniczqcych, gdy bejdzie
2 lub 3 kandydatow. Wobec powyzszego poprosil radcow prawnych, aby autorytatywnie
odpowiedzieli czy w przypadku, gdy ktos uzna, ze obrady sq nieprawne mogq bye odwolane.

p. Piotr Lachowicz- sekretarz -- podzielil uwagami p. radnego Kozucha, jednoczesnie
wyjasniajqc, ze on jako sekretarz, a przede wszystkim wojt nie mieli prawa ingerowac
w regulamin, ktory jest przedmiotem dzisiejszych obrad, poniewaz byl on uchwalony
w poprzedniej kadencji rady, kiedy jego osoby w urzqdzie jeszcze nie bylo, a wojt byl przed
dugq turq wyborow. W zwiqzku z zaistnialymi wqlpliwosciami Rada Gminy moze ustalic
wlasne zasady glosowania, bo rzeczywiscie w ww. regulaminie nie uwzglqdniono sytuacji



kiedy bqdzie trzech kandydatow. Wed lug j ego zdania nie ma sensu przy trzech kandydatach
pisania kratki ze znakiem „ TAK" lub znakiem,,NIE'\ w przypadku pomylki radnego i nie
zaznaczenia znaku ,,NIE" moze powodowac to glos niewazny. Wobec powyzszego uwaza, ze
w sytuacji gdy jest wiqcej niz jeden kandydat powinno si% wpisac nazwiska poszczegolnych
kandydatow i dac jednq kratk%, w ktorej radni be^dq si% opowiadali na „ TAK za wyborem
przewodniczqcego czy wiceprzewodniczqcych. W zwiqzku z tym, iz rada wybiera od jednego
do trzech wiceprzewodniczqcych nalezy okreslic czy be^dq oni wybierani wjednym glosowaniu
czy w ghsowaniach oddzielnych.

p. Miroslaw Florczyk - radca prawny- powiedzial, ze regidamin, o ktorym mowa pelni
funkcj% pomocniczq, poniewaz zdarzaly si% sytuacje podczas niektorych wyborow, ze
nastejtowal paraliz, poniewaz bylo dwoch kandydatow, ktorzy otrzymali takq samq ilosc
glosow i wymagalo to ponownego glosowania, w wyniku ktorego kandydaci otrzymywali
ponownie taki sam wynik. Wobec powyzszego, zeby uniknqc takich sytuacji uchwala si%
regulamin dotyczqcy wyboru. W omawianym regulaminie by} blqd techniczny, bo
w przypadku ww. sytuacji mial miec zastosowanie ustej) 3 paragrafu 6 regulaminu, ktorego
nie bylo. Regulamin ma na celu pomoc w sytuacjach, ktore mogfyby sparalizo'wac wybor
i okreslac wzor karty do glosowania, aby nie bylo wqtpliwosci czy karta jest wazna czy tez
nie. W zaistniaiej sytuacji mozna wprowadzic pewne zmiany do regulaminu i ponownie go
uchwalic lub ewentualnie przeprowadzic glosowanie bez regulaminu i gdyby podczas
pierwszego i drugiego glosowania byla taka sama, ze kandydaci uzyskajq takq samq liczb^
glosow, to wowczas mozna rozwazyc kwestiq uchwalenia regulaminu.

p. Teofil Matyaszek- senior Rady Gminy - zapytal p. radnego Kozucha czy jest mu
wystarczajqca przedstawiona wykladnia prawna.

p. Jan Kozuch - radny- odpowiedzial seniorowi Rady Gminy, ze jest mu wystarczajqca
przedlozona wykladnia prawna w kwestii regulaminu wyboru przewodniczqcego
i wiceprzewodniczqcych rady.

p. Teofil Matyaszek- senior Rady Gminy ~ zwrocil si% do Rady Gminy o okreslenie procedury
wyboru przewodniczqcego i wiceprzewodniczqcych rady.

p. Jozef Kotarba - radny- w zwiqzku z tym, iz sytuacja dotyczqca ww. regulaminu zostala
wyjasniona doglejnnie, zawnioskowal o przyje^cie przez Radq Gminy zmian do paragrafu 3
regulaminu przedstawionych przez radcow prawnych odnosnie sposobu glosowania
w sytuacji gdy jest zgloszonych dwoch lub wie_cej kandydatow na przewodniczqcego
i wiceprzewodniczqcych rady oraz okreslenia jak ma wyglqdac karta do glosowania, aby nie
bylo wqtpliwosci. W zwiqzku z powyzszym poprosil radcow prawnych o przygotowanie ww.
poprawki w regulaminie wyboru przewodniczqcego i wiceprzewodniczqcych Rady Gminy,
zeby byla jasna sytuacja.

p. Piotr Lachowicz - sekretarz - powiedzial, ze w zwiqzku z wnioskiem p. radnego Jozefa
Kotarba nalezaloby oglosic przerwq w obradach sesji, aby w tym czasie radcy prawni mogli
przygotowac aktualizacj% regulaminu dla obecnych potrzeb i jego zadaniem powinna, to bye
nowa uchwala, jednakze decyzja w tej sprawie nalezy do radnego seniora.

p. Miroslaw Florczyk - radca prawny - wobec powyzszego zmiana bylaby w paragrajle 6
i ewentualnie paragrafie 3 regulaminu i w takim brzmieniu mozna byloby podjqc nowq
uchwale^ w sprawie regulaminu wyboru przewodniczqcego i wiceprzewodniczqcych Rady
Gminy. Pozostale zapisy regulaminu, ktore nie budzq wqtpliwosci pozostafyby bez zmian.



p. Stanisiaw Latka- wojt- zasugerowal, aby dla uproszczenia proceduty wyboru
przewodniczqcego rady gminy byla jedna karta z alfabetycznie podanymi nazwiskami
kandydatow, gdzie kazdy radny b^dzie mogl maksymalnie oddac jeden glos. W przypadku
wiceprzewodniczqcych rady gminy ilosc glosow mozliwych do oddania na kandydatow bqdzie
zalezala od tego czy rada ustali dwoch czy trzech wiceprzewodniczqcych. Ponadto
zasugerowal, aby na kartach do glosowania przy nazwiskach poszczegolnych kandydatow
byla wstawiona kratka i glosowanie nastejjowalo poprzez postawianie znaku ,,X" w kratce
opowiadajqc siq za wyborem kandydata.

p. Artur Pawlowski - radny- zasugerowal Radzie Gminy czy w przypadku glosowania na
wiceprzewodniczqcych Rady Gminy nie byloby dobrze przygotowac oddzielnych kart dla
kazdego kandydata.

Propozycjap. radnego A. Pawlowskiego mezostalapopartaprzez radnych, ktorzy stwierdzili,
aby na jednej karcie wpisac nazwiska wszystkich kandydatow.

W zwiqzku z powyzszymi uwagami, wnioskami, sugestiami i wyjasnieniami ze strony radnych,
radcow prawnych, p. wojta, p. sekretarza, senior Rady Gminy p. Teofil Matyaszek oglosil
przerw% w obradach sesji w celu opracowania regulaminu z zaproponowanymi zmianami.

przerwa \v obradach sesji-

Po przerwieparistwo radni otrzymali trescprojektu uchwaly w sprawie regulaminu wyboru
przewodniczqcego i wiceprzewodniczqcych Rady Gminy, ktory nastej>nie zostal przez
radnego seniora p. Teofila Matyaszka poddany pod glosowanie jawne i pnyjqty przez Radq
Gminy Uchwaty Nr 1/1/2010 nastejjujqcq ilosciq glosow: 15 glosow,,ZA", 0 glosow
,,Przeciw" i 0glosow „ Wstrzyntujqcych si%". Tresc uchwaly stanowi zalqcznik doprotokolu.

Ad. 4 Wvbor Przewodniczaceso Rady Gminy:

p. Teofil Matyaszek -senior Rady Gminy - poprosil radnych o zglaszanie kandydatow na
funkcj^ Przewodniczqcego Rady Gminy.

a) zglaszanie kandydatow nafunkcj^ Przewodniczqcego Rady,

p. Stanisiaw Sikora radny zglosil kandydatk^ p. Stanislawa Banacha
na przewodniczqcego Rady Gminy uzasadniajqc tym, ze p. Stanisiaw Banach w ostatniej
kadencji byl przewodniczqcym rady i mysli, ze swoje obowiqzki wypelnial bardzo dobrze.
Uczestniczyt w kazdym spotkaniu, zawsze byl punktualny i dyspozycyjny i w zwiqzku
z tym uwaza, ze kandydatura p. Stanislawa Banacha jest zasadna na funkcjq
przewodniczqcego Rady.

p. Stanisiaw Banach - radny - wyrazil zgodq na kandydowanie.

p. Jan Kozuch — radny - zglosil kandydaturq p. Dariusza Kowalczyka na przewodniczqcego
Rady Gminy.

p. Darmsz Kowalczyk - radny - wyrazil zgodq na kandydowanie.



W zwiqzku z powyzszym senior Rady Gminy p. Teofil Matyaszek stwierdzil, ze na funkcje^
przewodniczqcego Rady Gminy zgloszono dwoch kandydatow radnych tj. p. Stanistawa
Banacha ip. Dariusza Kowalczyka.

b) powolanie Komisji Skrutacyjnej,

p. Teofil Matyaszek • senior Rady Gminy - poinformowal, ze w celu przygotowania kart do
glosowania, przeprowadzenia glosowania i ustalenia wyboru przewodniczqcego Rady Gminy
musi bye powolania 3-osobowa Komisja Skrutacyjna, po czym poprosil radnych o zglaszanie
kandydatow do pracy w tej komisji.

p. Artur Pawlowski - radny - zglosit kandydatur^ p. Andrzeja Poreba.

p. Andrzej Poreba - radny- wyrazil zgode^ na kandydowanie.

p. Stanislaw Sikora - radny - zglosil kandydature^ p. Jozefa Kotarba.

p. Jozef Kotarba - radny- wyrazil zgodq na kandydowanie.

p. Stefan Sledz - radny- zglosil kandydatk^p. Jana Kozucha.

p. Jan Kozuch- radny- wyrazil zgod% na kandydowanie.

W zwiqzku z powyzszym Rada Gtniny powolala Komisjq Skrutacyjnq w skladzie jak ponizej
nastejjujqcq ilosciq glosow: 75 giosami ,,ZA", 0", glosow »Przeciw" i 0 gtosow
,,Wstrzymujt{cych si%".

1, Andrzej Poreba
2. Jozef Kotarba
3 Jan Kozuch

c) prezentacja kandydatow,

p. Teofil Matyaszek senior Rady Gminy poprosil kandydatow na funkcjq
przewodniczqcego Rady Gminy o zaprezentowanie swoich kandydatur, po czym jako
pierwszemu udzielil glosu p. S. Banach.

p. Stanislaw Banach - radny- powiedzial, ze ma 48 lat, z zawodujest nauczycielem, pracuje w
Zespole Szkol Samochodowych i Liceum Jezuickim w Nowym Sqczu, jest zonaty i ma dwoch
synow. Jego hobby to zainteresowania przyrodnicze, zwierz^ta oraz ptaki wodne.

p. Dariusz Kowalczyk - radny- powiedzial, ze ma 35 lat, od 12 lat jest radnym Rady Gminy
Podegrodzie, ukonczyl Wydzial Prawa i Administracji Uniwersyletu Jagiellonskiego oraz
Wydzial Humanistyczny Akademii Swiqtokrzyskiej. Pracuje w Zakladzie Ubezpieczen
Spolecznych w Nowym Sqczu, wykonuje zawod Rzecznika Prasowego Oddzialu ZUS
w Nowym Sqczu. Oprocz tegojest czynnym czlonkiem Ochotniczej Stazy Pozarnej i czlonkiem
Zarzqdu Klubu Sportowego Swiniarsko. Jego hobby, to sport, bardzo lubi pilkq noznq,
w wolnych chwilach poswiqca si% grze w pilk% noznq.

p. Teofil Matyaszek - senior Rady Gminy - poprosil Komisjq Skrutacyjnq o przygotowanie
kart do glosowania w celu przeprowadzenia glosowania na przewodniczqcego rady.



W zwiazku z tym, ze Komisja Skrutacyjna udala si$ przygotowywac karty do glosowania
p. radny Stanislaw Sikora poprosil o przerw% w obradach sesji.

p. Teofil Matyaszek - senior Rady Gminy - przyjql wniosek p. radnego Stanislawa Sikory
i oglosil przerwz w obradach sesji.

pfzerwa w obradach sesji

d) przeprowadzenie glosowania tajnego,

p. Jozef Kotarba- radny -poinformowal, ze zostal wybrany na przewodniczqcego Komisji
Skrutacyjnej, po czym przypomnial zasady glosowania w oparciu o uchwalony wczesniej
regulamin wyboru przewodniczqcego Rady Gminy tj. radni otrzymajq kart% do glosowania
zpiecze^ciq ,,Rada Gminy Podegrodzie", na karcie sq dwa nazwiska zgloszonych kandydatow
na przewodniczqcego rady w kolejnosci alfabetycznej. Glosowanie za wyborem kandydata
nastej)uje poprzez postawienie znaku ,,X" w kratce przy jego nazwisku. Glos jest niewazny,
jesli przy dwoch kandydatach zostanie postawiony znak ,,X", jesli przy zadnym kandydacie
nie zostanie postawimy znak ,,X" glos jest wazny bez dokonania wyboru. Wobec powyzszego
poprosil o rozdanie kart do glosowania i przeprowadzenie glosowania.

Nastej>nie kolejno wyczytywani radni przez seniora p. Teofila Matyaszka otrzymywali karty
do glosowania i po dokonaniu ich skreslenia wrzucalije do urny wyborczej znajdujqcej si%
na sali obrad.

Po zakonczeniu glosowania Komisja Skrutacyjna przystc^pila do przeliczenia glosow,
po czym Przewodniczqcy Komisji Skrutacyjnej p. Jozef Kotarba oglosil wyniki wyborow na
przewodniczqcego Rady Gminy Podegrodzie. Kandydatami na przewodniczqcego Rady
Gminy byli: p. Stanislaw Banach i p. Dariusz Kowalczyk. Minimalna ilosc glosow do
uzyskania waznego wyboru na przewodniczqcego zgodnie z paragrafem 6 regulaminu
wynosila glosow 8. Liczba radnych, ktorym wydano karty do glosowania wyniosla 15. Liczba
kart wyjejych z urny wyniosla 15, liczba glosow niewaznych wyniosla 0, natomiast liczba
glosow waznych 15. Liczba glosow waznych bez dokonania wyboru wyniosla 0. Liczba
glosow waznie oddanych za wyborem poszczegolnych kandydatur wyniosla: p. Stanislaw
Banach uzyskal glosow 7, p. Dariusz Kowalczyk uzyskal glosow 8. Wobec powyzszego
Komisja Skrutacyjna stwierdzila, ze kandydat radny p. Dariusz Kowalczyk uzyskal
minimalnq ilosc glosow okreslonq w punkcie 3 regulaminu i zostal wybrany na
przewodniczqcego Rady Gminy Podegrodzie. Ponadto Komisja Skrutacyjna stwierdzila, ze
podczas glosowania nie zaszfy zadne niepokojq.ce okolicznosci. Protokol z wyboru zostal
podpisany przez wszystkich czlonkow Komisji Skrutacyjnej.

Nastejynie p. J. Kotarba w imieniu Komisji Skrutacyjnej pogratulowal nowo wybranemu
przewodniczqcemu oraz poprosil go o przewodniczenie dalszym obradom sesji.

e) podjqcie uchwafy stwierdzajqcej wybor.

Wobec powyzszego Rada Gminy podjqla Uchwalt* Nr 1/2/2010 w sprawie wyhoru
przewodniczqcego Rady Gminy Podegrodzie p. Dariusza Kowalczyka nastqpujqcq ilosciq
glosow: 15glosow ,,ZA " 0glosow „ Przeciw", 0glosow „ Wstrzymujqcych si% ".

Nastejinie przewodnictwo sesji przejal nowo wybrany przewodniczqcy Rady Gminy
p. Dariusz Kowalczyk, ktory podziekowal p. Teofilowi Matyaszkowi seniorowi Rady Gminy za
dotychczasowq. wspolpracq i prowadzenie sesji do wyboru przewodniczqcego rady. Ponadto
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podziqkowal kolegom radnym za poparcie jego kandydatury, jednoczesnie obiecujqc, ze
dolozy wszelkich staran, uzyje wszystkich swoich zdolnosci i umiejelnosci do prawidlowego
prowadzenia obrad Rady Gminy Podegrodzie.

Ad. 5. Wybor Wiceyrzewodniczacych Rady Gminy:

a) zglaszanie kandydatow nafunkcjq \viceprze\vodniczqcych Rady,

p. Dariusz Kowalczyk - przew. Rady Gminy ~ poprosil radnych o zglaszanie kandydatur na
funkcjq wiceprzewodniczqcych Rady Gminy, po czym ze swej strony zaproponowal na
wiceprzewodniczqcego Rady kandydatur^ p. Jerzego Jasinskiego radnego z Brzeznej.

p. Jerzy Jasinski - radny - wyrazil zgod% na kandydowanie.

p. Plata Stanislaw Krzysztof- radny- zaproponowal kandydatur^ p. Slawomira Czop.

p. Slawomir Czop - radny- wyrazil zgodq na kandydowanie.

p. Jozef Kotarba-radny- zglosil kandydatur^ p. Teofila Matyaszka

p. Teofil Matyaszek -radny - wyrazil zgod% na kandydowanie.

W zwiqzku z tym, iz nie zglaszano dodatkowych kandydatur przewodniczqcy Rady Gminy
p. Dariusz Kowalczyk poprosil Komisjq Skrutacyjnq o przygotowanie stosownych hart do
glosowania w celu przeprowadzenia wyboru dwoch wiceprzewodniczqcych Rady Gminy, po
czym ogtosil 5 minutprzerwy w obradach sesji.

— przerwa w obradach sesji —

b) przeprowadzenie glosowania tajnegq^

p. Jozef Kotarba -radny- jako przewodniczqcy Komisji Skrutacyjnej wyjasnil, ze zgodnie
ze zgloszonymi wczesniej propozycjami zostala przygotowana karta do glosowania wyboru
wiceprzewodniczqcych Rady Gminy Podegrodzie w porzqdku alfabetycznym. Ponadto
przypomnial, ze kandydatami na •wiceprzewodniczqcych sq: p. Czop Slawomir, p. Jasiiiski
Jerzy oraz p- Matyaszek Teofil. Glosowanie wyglqda w taki sposob, ze radni stawiajq znak
,,X" w kratce przy nazwisku wybieranego wiceprzewodniczqcego. Kazdy radny moze
postawic maksymalnie dwa znaki ,,X" przy nazwiskach dwoch kandydatow. Postawianie
trzech znakow ,,X" przy nazwiskach kandydatow powoduje glos niewazny. Nie postawienie
znakow ,,X" przy nazwiskach kandydatow powoduje, ze glos jest wazny bez dokonania
wyboru, mozna takze postawic znak ,,X" przy nazwisku jednego kandydata i glos be^dzie
wazny. Wobec powyzszego poprosil o przeprowadzenie glosowania.

Nastej)nie kolejno wyczytywani radni przez przewodniczqcego Rady Gminy p. Dariusza
Kowalczyka wg listy obecnosci odbierali karty do glosowania i po ich skresleniu wrzucalije
do urny wyborczej znajdujq.cej siq na sail obrad.

Po zakonczeniu glosowania Komisja Skrutacyjna dokonala wyjqcia kart z urny
iprzystajtila do przeliczenia glosow i ustalenia wynikow wyboru.

c) prezentacia kandydatow.



W zwiqzku z tym, it Komisja Skrutacyjna ustalaUi wyniki wybont p. Dariusz Kowaiczyk
poprosil kandydatow na funkcj% wiceprzewodniczqcych Rady Gminy o zaprezentowanie
swoich kandydatur.

p. Jasinski Jerzy - radny- powiedzial, ze ma 48 lat, pracuje w Sqdeckim Pogotowiu
Ratunkowym, ma piqcioro dzieci i zon%, ktora pracuje w szpitalu jako piele^gmarka. Ponadto
prowadzi dzialalnosc gospodarczq. Jego hobby, to porzqdko\vanie cmentarza.

p. Czop Slawomir - radny- powiedzial, ze ma 29 lat, z wyksztalccnia jest prawnikiem.
Studiowal na Uniwersytecie Warszawskim - Wydzial Prawa i Administracji oraz w Wyzszej
Szkole Handlu i Prawa w Warszawie. Obecnie jest pracownikiem Muzeum Okrqgowego
w Nowym Sqczu, gdzie pracuje na stanowisku specjalisty ds. prawnych i pozyskiwania
zewn&rznych srodkow finansowych. Od niedawna pelni funkcjq kierownika nowego oddzialu
Muzeum Okr^gowego Miasteczka Galicyjskiego w Nowym Sqczu. Ponadto jest doradcq
prawnym w Sqdeckim Osrodku Poradnika Prawnego. Jego hobby, to przede wszystkim sport
i dobra ksiqzka.

p. Tcofd Matyaszek - radny- powiedzial, ze ma 62 lata, jest emery>towanym zawodowym
kierowcq, ma zon%, czworo dzieci i siedmioro wnukow. Z wyksztalcenia jest rolnikiem, a jego
hobby, to hodowla gotqbi.

— ogloszenie wynikow wybont—

W zwiqzku z zakonczenicm pracy Komisji Skrutacyjnej w sprawie ustalenia wynikow wybont
wiceprzewodniczqcych Rady Gminy Podegrodzie, przewodniczqcy Komisji Skrutacyjnej
p. Jozef Kotarba poinfonnowai, ze liczba radnych Rady Gminy Podegrodzie obecnych na
sesji i uprawnionych do gfosowania wynosiia 15. Na wiceprzewodniczqcych Rady Gminy
zgtoszono kandydatury radnych: p. Slawomir Czop, p. Jerzy Jasinski, p. Teofil Matyaszek.
Minimalna liczba glosow do dokonania waznego wyboru zgodnie z paragrafem 6 regulaminu
wynosi 8. Liczba radnych, ktorym wydano karty do gfosowania wyniosia 75. Liczba hart
wyjqtych z urny wyniosia 15. Liczba glosow niewaznych wyniosia 0, a liczba ghsow waznych
15. Liczba ghsow waznych bez dokonania wyboru wyniosia 0, natomiast liczba glosow
waznie oddanych za wyborem kandydatow 15. Liczba kart niewaznych 0. Wobec
powyiszego Komisja Skrutacyjna stwierdza, ze kandydaci radni uzyskali nastejtujqcq ilosc
glosow: p. Czop Slawomir glosow - 7, p. Jasinski Jerzy glosow - 8, p. Matyaszek Teofil
glosow - 8. Na wiceprzewodniczqcych Rady Gminy Podegrodzie zostali wybrani:
p Jasinski Jerzy oraz p- Matyaszek Teofil. W imieniu Komisji Skrutacyjnej p. radny J.
Kotarba pogratulowal radnym wyboru. Ponadto Komisja Skrutacyjna stwierdzila, ze podczas
glosowania nie zaszfy zadne niepokojqce okolicznosci. Protokol z wyboru zostal podpisany

przez wszystkich czlonkow Komisji Skrutacyjnej.

p. Dariusz Kowalczyk- przew. RG - podzi^kowai Komisji Skrutacyjnej za prace nad wyborem
przewodniczqcego i wiceprzewodniczqcych rady gminy, po czym poprosil
wiceprzewodniczqcych rady o zajgcie miejsc przy stole prezydialnym obok jego osoby.

p. Teofil Matyaszek - radny- serdecznie podzi^kowal szanownym radnym za zaufanie i wybor
jego osoby na wiceprzewodniczqcego Rady Gminy, jednoczesnie obiecujqc, ze na He bqdzie
mogl, to bqdzie si% staral sprawnie prowadzic ohrady.
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d) podj^cie uchwafy stwierdzajqcej wybor.

W zwiqzku z powyzszym p. Dariusz Kowalczyk Przewodniczqcy Rady Gminy odczytal tresc
uchwafy Nr 1/3/2010 Rady Gminy Podegrodzie w sprawie wyboru Wiceprzewodniczqcych
Rady Gminy Podegrodzie, ktora zostala przez Radq Gminy przyjqta nastejtujqcq ilosciq
glosow: 15glosow,,ZA'\ 0glosow„ Wstrzymujqcych siq".

Ad, 6 Zakonczenie sesji.

W zwiqzku z wyczerpaniem porzqdku obrad p. Dariusz Kowalczyk Przewodniczqcy Rady
Gminy zamknql I sesjq Rady Gminy Podegrodzie.

Zalqcznikiem do protokolu jest zapis foniczny sesji przechowywany na plikach mp3.

* •)

Na tym protokol zakohczono. Prot. BeatcEMarcinek

(T
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